al lletrat Sr. Figuerola, havent procedit a la contestació de la demanda i a la preparació de la prova, havent donat com a resultat que un dia abans d'acabar-se el termini per a la presentació de prova, el procurador nomenat Sr. Aymerich, fou notificat pel jutjat de Berga el següent fall motivat per un escrit presentat pel Sr. Dasveus desistint de la prosecució del judici: "Se tiene por desistido de la prosecución del presente juicio al actor don Camilo Dasveus Farell con imposición de las costas al mismo, reservándole los derechos y acciones que le competen, para promoverlo ante Juzgado competente, y archívense en su días estos Autos."

El Consell aprova les gestions fetes i es congratula del bon resultat d'aquest assumpte.

Causen baixa per invalidesa, els següents companys: A. S. i Ll., del Grup III d'Invalidesa; R. B. i B., del Grup II d'Invalidesa, i J. M. i T., del Grup I d'Invalidesa.

Es registren les següents altes: P. R. i P., del Grup III d'Invalidesa, per defunció; J. M. i S., del Grup V d'Invalidesa, i J. F. i P., del Grup V d'Invalidesa.

Es dóna compte d'unes comunicacions dels Drs. Almeda i Brusés que signaren la baixa per l'invàlid Ll. S. i R., ampliant llurs informes. S'acorda de què en presentar-se l'alta de l'esmentat Dr. S., se li comuniqui que, en virtut de l'apartat III de l'article II del Reglament, no tindrà dret a subsidi per invalidesa en cas de reincidència per la seva malaltia actual, i essent aquest el primer cas que es presenta, que s'apliqui aquest criteri a tots els casos d'igual naturalesa.

Es llegeix i s'aprova l'expedient tramitat per la mort del soci Antoni Serrat i Puigbó, número 32, i s'acorda de constituir el dipòsit reglamentari corresponent per a produir la pensió pel lliurament mensual, durant 120 mesos, als beneficiaris que corresponguin.

S'examina i s'aprova el Moviment de Caixa durant el propassat mes de novembre.

Es presenta la següent proposició:

"Los abajo firmados, miembros del Consejo de Administración de la Mutual Médica del "Sindicat de Metges de Catalunya", a dicho Consejo:

Proponen:

Que en vista del dictamen emitido por el arquitecto don Enrique Catá y Catá, Catedrático, Secretario de la Escuela Superior de Arquitectura de Barcelona, referente a la casa señalada con los números 126 i 128 de la calle Vilamarí de esta ciudad.

Se proceda por el señor Secretario del Consejo a hacer la gestión conveniente a logar del señor Propietario de dicho inmueble la rebaja de veintincinco mil pesetas, que es la diferencia que resulta entre el precio pedido y la tasación hecha por el señor Arquitecto, perito de la Mutual.

Que en caso de no obtenerse dicha rebaja, el Consejo, en una nueva reunión, delibere y acuerde lo pertinente.

Que para el caso de que la petición de la rebaja sea atendida, se acuerde ya desde este momento la adquisición del referido inmueble y se conceda al señor Presidente del Consejo de Administración de la Mutual Médica del "Sindicat de Metges de Catalunya", él o los poderes bastantes para que en nombre y representación de la Mutual formalice la adquisición y firme la correspondiente escritura de compra.

Asimismo, para el caso anterior, se faculte al señor Presidente para vender la cantidad necesaria de valores del Estado propiedad de la Mutual y suficientes a reunir el valor de seis cientas veinticnico mil pesetas y los gastos de notario, Derechos reales y demás que normalmente se ocasionan en estos casos.

También se faculta al señor Presidente para la entrega de una cantidad en concepto de arras, si son pedidas por el señor Propietario, que no exceda del quince por ciento de la totalidad del precio convenido.

También proponen que en todo caso se dé un expresivo voto de gracias a don Enrique Catá por sus trabajos en pro de la Mutual Médica, que al reconocer el valor de dicho señor Arquitecto y sus méritos como tal, siente que por voluntad su-ya no tenga ocasión de satisfacerle como se le debe la gestión que ha llevado a cabo.

Barcelona, quince de diciembre de mil novecientos veintiocho.—Firman: Fernando Rosell-Jané, José Masriera Guardiola, Juan Estillas Reixach, Angel Moya Blanchar, Antonio Otero Sánchez, Ignacio Figueras Bassols, Luis de March Torres, José Trenchs Codoñés, Juan Mas Oliver. Javier Farreron Reñé y Martín Parés Parés."

A continuació es llegeix el dictamen de l'arquitecte senyor Catà a què es fa referencia en la